
PROTOKOLL n:r 2 vid sammanträde den 1/4/57 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, Eckerbrant, Lövdahl 
och Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

§ 10.
På föredragning av Lövdahl beslöts anslå kr. 225:- till brottnings

sektionen för SM-start i Växjö 13-14 april för Edvin Vesterby och Olle 
Lundström. Sektionen skall ännu en gång erinras om nödvändigheten av att 
dels skriftligt och dels i föreskriven tid inkomma med dylika anslagsärenden

§ 11.
Beslöts anvisa kr. 300:- till slalomsektionen för SM-start 10-14 

april i Kiruna för Margareta Jacobsson-Olsson. Konstaterades sektionen 
inte utnyttjat sitt drifts-anslag för säsongen p.g.a. den dåliga vintern.

§ 12.
Diskuterades en framställning från ishockeysektionen att inför dess 

årsfest den 6/4 erhålla hedersmärken för Lasse Björn, Yngve Carlsson och 
Bertz Zetterberg, samtliga med 10-årigt medlemsskap. Beslöts fasthålla 
vid den hävdvunna principen att dessa märken skola utdelas vid föreningens 
årsmöte och att ansökan skall föreligga i ärendet vid tidpunkten för ord
förandekonferensen. På föreliggande skäl skulle därför sektionens ansökan 
bordläggas.

I anslutning härtill meddelades att Dunér och Liliequist fått di
rekt inbjudan från sektionen att bevista årsfesten. Representationen god
kändes.

§ 13.
Rapporterade Norén att boxningssektionens årsmöte planerades till 

början av maj och att ordf. Bengt Modigh annonserat sin avgång.

§ 14.
Berördes bandysektionens kommande årsmöte och rapporterades visst 

intresse från Curt Söderberg att åtaga sig ordförandeskapet.

§ 15.
Upptog Lövdahl till diskussion frågan om utbetalning till sek

tionerna av de medel, som tilldelats föreningen för fritidsgruppernas 
verksamhet. Uppdrogs åt Lövdahl att under hand meddela sektionerna att 
medlen fanns disponibla för senare utportionering.

§ 16.
Beslöts att inför Stadions personalchefs, Martin Östberg, före

stående avgång överlämna en gåva i form av en av honom själv önskad rock.

§ 17.
Uppdrogs åt sekreteraren att senast den 3/4/57 hos Idrotts- och 

Friluftsstyrelsen ansöka om kr. 5.000:- såsom anslag till Hammarbybacken.

§ 18.
Beslöts låta framställa tidskriften "Djurgårdaren" i 2.500 ex. 

Samtidigt uppmanades ÖS-ledamöterna hålla utsikt efter "Djurgårdaren” 
av årgång 1891-1931.

§ 19.
Inför 1958 års VM-fotboll uppdrogs åt sekreteraren undersöka 

möjligheten till förhandsbeställning av finalbiljetter för ÖS och att 



i detta ärende hålla kontakt med framför allt fotbollssektionen för 
ev. gemensam beställning.

§ 20.
Diskuterades den av ishockeysektionen planerade investeringen i 

Johanneshovs Is-stadion för erhållande av klubblokal därstädes. Med hän
syn till nybyggnadsplanerna i Stadion torde möjligheterna att få mot
svarande utrymmen bli väl så goda som på Johanneshov, och då därtill ut
byggnaden av ståplatsläktarens kapacitet kommer att innebära stora för
delar vid en ev. förläggning av Djurgårdens ishockeymatcher till Stadion 
kom sammanträdet till den uppfattningen, att en omprövning av alternativet 
mod Johanneshov var väl motiverad. Härtill kommer även möjligheten, att 
Stadion om något år kanske förvärvas av Stockholms stad. Beslöts att ta 
upp saken till överläggning med ishockeysektionen.

PROTOKOLL n:r 3 vid sammanträde den 8/4/57 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Norén, Eckerbrant, Lövdahl 
och Liliequist.

Förhindrad: Dunér, Rinman.

§ 21.
Beviljades boxningssektionen sanktion för en turné till Östtyskland 

den 17-24 april 1957, omfattande tre framträdanden och med en trupp på 20 
man, varav 6 aktiva +' tre ledare från Djurgården och resterande från 
landsortsklubbar. Kostnaden för Djurgården blir c:a 2.500 kronor. De tyska 
arrangörerna har förbundit sig till returbesök i två olika repriser. 
Från boxningssektionen framfördes önskemål om en överledare från över
styrelsen. Beslöts utse Hilding Lövdahl förutsatt att ledighet kan ordnas 
för hans del. I annat fall skall uppdraget erbjudas Lennart Öberg. Enligt 
uppgift har resan i princip tillstyrkts i förväg av Dunér. Bengt Modigh, 
som infunnit sig till sammanträdet, informerades.

§ 22.
Godkändes Eckerbrant och Liliequist som ÖS-representanter under 

säsongens första allsvenska serie-resa till Halmstad. I anslutning härtill 
lämnade Nordlund redogörelse från fotbollens tjeckisk-spanska turné.

§ 23.
Diskuterades aktuella frågor att ta upp vid det planerade mötet med 

ishockeystyrelsen, ävensom namn att förstärka denna styrelse med.

§ 24.
Rapporterade damsektionens ordf. Gunvor Orest om det förestående 

årsmötet i sektionen. Vissa bekymmer för sekreterarvalet. Skrivmaskin 
önskvärd för att nuvarande sekr. Gun Hellman skulle kunna kvarstå och 
sköta skrivgöromålen i sin bostad. Åt Liliequist uppdrogs undersöka 
möjligheten anskaffa sektionen skrivmaskin till överkomligt pris.

Härefter avslutades sammanträdet för att ge möjlighet åt ÖS-leda
möterna närvara vid årsmötet i damsektionen. Vid detta lämnades på be
gäran vissa besked i "Fallet Anna Dettner" och om medlemsavgifter.


